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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XXVII sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Zapytania i interpelacje. 
8. Uchwały: 

a. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
odpłatności za pobyt dziecka w przedszkolu. 

b. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie przetargu 
nieograniczonego ustnego działki numer 51 o powierzchni 700 m2 wraz z 
budynkiem gospodarczym w Pogorzałej Wsi. 

c. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie bez 
przetargowej z rozłoŜeniem  na raty dla najemcy lokalu mieszkalnego 
połoŜonego przy ul. Osiedlowej numer  13/1 na działce numer 47/4 w udziale 
1/12 oraz udziału w działce numer 89/8 stanowiącej tereny uŜytków rolnych 
wynoszącym 1/59 w sołectwie Miłoradz. 

d. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu 
Ośrodkowi Kultury i Sportu w Miłoradzu. 

e. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr 
XVI/112/08 Rady Gminy Miłoradz z dnia 29 marca 2009 roku w sprawie 
przyjęcia regulaminu określającego tryb oraz szczegółowe zasady i warunki 
przyznawania świadczeń ze środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli 
zwanego dalej Funduszem Zdrowotnym (zmiana I). 

f. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr 
XXII/181/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 6 marca 2009r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości  Kończewice (zmiana II). 

g. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr 
XXII/189/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 6 marca 2009r. w sprawie ustalenia 
wysokości diet dla sołtysów Gminy Miłoradz (zmiana I). 

h. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 
roku 2009 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

i. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
rok 2009 (zmiana VI). 

j. Nr XXVIII/ /09  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały 
Nr XX/167/08 z dnia 20 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budŜetu 
Gminy Miłoradz na rok 2009 (zmiana IV). 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
10. Wolne wnioski i oświadczenia. 
11. Zakończenie obrad.  
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Ad. 1 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek otworzył XXVIII 
Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
 
Ad. 2 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek powitał przybyłych 
Radnych, Wójta Gminy, Sołtysów i pracowników urzędu (listy obecności 
stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 do protokołu), stwierdził na podstawie listy 
obecności radnych prawomocność obrad – na stan 15 radnych udział w 
posiedzeniu bierze 11 radnych. 
 
Ad. 3 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał porządek 
obrad XXVIII Sesji, następnie zapytał, kto z radnych ma uwagi do porządku 
obrad. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar zaproponowała, aby ze względu na 
nieobecność Przewodniczącego Rady Gminy zamienić kolejność punktów w 
porządku obrad. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami umieścić 
przed informacjami i komunikatami Przewodniczącego Rady. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek formalny Radnej Pani Małgorzaty Kielar aby zamienić 
kolejność punktów w porządku obrad. 
 
Wniosek Radnej Pani Małgorzaty Kielar w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty jednogłośnie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Porządek obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Miłoradz ze zmianą w 
głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek zwrócił się do 
Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej XXVII Sesji.  
Na obrady sesji przybyła Przewodnicząca Rady Gminy Miłoradz Pani 
Katarzyna Kostrzewa – Rzoska. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z XXVII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 
zostały przyjęte jednogłośnie. 
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Ad. 5 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 
działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami. 
Na wstępie podziękował mieszkańcom sołectwa Gnojewo za zorganizowanie 
doŜynek gminnych. Stwierdził, Ŝe była niska frekwencja mieszkańców gminy na 
uroczystości. 
Poinformował, Ŝe zakończyły się prace związane z restauracją kapliczki w 
Gnojewie, dokonano odbioru prac przy udziale stowarzyszenia polsko- 
niemieckiego i konserwatora zabytków. Stwierdził ponadto, Ŝe są prowadzone 
rozmowy na temat przeprowadzenia konserwacji Ossuarium w Bystrzu. 
Poinformował, Ŝe został złoŜony wniosek na remont drogi w Gnojewie w 
ramach tzw. „schetynówki”. Ponadto złoŜony został wniosek o dofinansowanie 
na kanalizację Mątw Wielkich i Pogorzałej Wsi oraz przygotowywany jest 
wniosek na zorganizowanie półkoloni dla dzieci w okresie letnim. 
Stwierdził, Ŝe został rozstrzygnięty przetarg na obsługę bankową Urzędu 
Gminy. Obsługę bankową wygrał Bank Gospodarki śywnościowej. 
Uczestniczył w obchodach 40 – lecia Szkoły Podstawowej w Kończewicach. 
Brał udział w spotkaniach w sprawie przebiegu prac na remontowanej drodze od 
skrzyŜowania z drogą krajową nr 22, Stara Kościelnica do Miłoradza. 
Poinformował, Ŝe 20 października odbędzie się rozstrzygnięcie przetargu na 
remont świetlic na terenie gminy. 
Dnia 26 września odbyły się na terenie Gminy Miłoradz powiatowe zawody 
straŜackie, II miejsce zajęli straŜacy z OSP Miłoradz. 
Dnia 29 września uczestniczył w otwarciu poradni specjalistycznej w Szpitalu 
Powiatowym w Malborku. 
Poinformował, Ŝe w konkursie „Piękna Wieś” Stara Kościelnica w Powiecie 
Malborskim zajęła I miejsce, a Państwo Muzyka na szczeblu wojewódzkim 
otrzymali wyróŜnienie. 
Ponadto uczestniczył dnia 12 marca 2009r. w Gminnym Ośrodku Kultury i 
Sportu w Miłoradzu we wręczeniu "Medali Prezydenta RP za Długoletnie 
PoŜycie MałŜeńskie" dla par, które obchodziły jubileusz 50-lecia poŜycia 
małŜeńskiego. Odznaczonych zostało sześć par, które wspólnie wysłuchały 
jeszcze raz Marsz Mendelsona. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe uczestniczyła w obchodach 40 – lecia 
Szkoły Podstawowej w Kończewicach. 
Poinformowała, Ŝe uczestniczyła w odbiorze prac remontowych kapliczki w 
Gnojewie przy udziale stowarzyszenia polsko-niemieckiego i konserwatora 
zabytków. 
Ponadto dnia 26 września obserwowała powiatowe zawody straŜackie, w 
których OSP Miłoradz zajęło II miejsce. 
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Poinformowała, Ŝe na doŜynkach powiatowych wieniec doŜynkowy sołectwa 
Gnojewa zajął III miejsce oraz w konkursie na najładniejsze stoisko nasza 
gmina zajęła III miejsce. 
 
Ad. 7 
Radny Pan Arkadiusz Skorek poprosił aby śmietniki do segregacji na szkło 
zostały umiejscowione w kaŜdym sołectwie. 
 
Sołtys sołectwa Stara Kościelnica Pan Krzysztof Topór zwrócił się z prośbą o 
zorganizowanie spotkania w sprawie remontowanej drogi gminnej. 
 
Sołtys sołectwa Bystrze Pani Ewa Buniek Tınges podziękowała za 
zamocowanie ławki. 
Poinformowała, Ŝe nie są oznakowane hydranty na terenie gminy. 
Poprosiła o wycięcie krzaków na drodze gminnej koła Państwa Chojnackich i 
Walerysiów. 
Ponadto poinformowała, Ŝe kursujące autobusy są niepunktualne. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe na wale został złamany znak 
drogowy, który jest u radnego do odbioru. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe uczniowie z Mątw Małych w 
godzinach rannych nie mają bezpośredniego dojazdu do szkół w Malborku. 
Ponadto poprosił o dowiezienie gruzu na drogę gminną na międzywalu.   
 
Ad. 8 
a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości odpłatności za pobyt dziecka w 
przedszkolu. 
Poinformował, Ŝe od Wojewody Pomorskiego wpłynęło 23.09.2009r. pismo 
wzywające do zmiany uchwały (pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXVIII/230/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie ustalenia wysokości odpłatności za pobyt dziecka w 
przedszkolu (zmiana I) w głosowaniu jawnym została przyj ęta jednogłośnie. 
 
b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie przetargu nieograniczonego 
ustnego działki numer 51 o powierzchni 700 m2 wraz z budynkiem 
gospodarczym w Pogorzałej Wsi. 
 
Radny Pan Władysław Strąk stwierdził, Ŝe na posiedzeniu Komisji Rozwoju 
Gospodarczego członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
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Rada Sołecka Pogorzałej Wsi wyraziła zgodę na sprzedaŜ przedmiotowej 
działki.   
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXVIII/231/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie sprzedaŜy w formie przetargu nieograniczonego 
ustnego działki numer 51 o powierzchni 700 m2 wraz z budynkiem 
gospodarczym w Pogorzałej Wsi w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy w formie bezprzetargowej z rozłoŜeniem  
na raty dla najemcy lokalu mieszkalnego połoŜonego przy ul. Osiedlowej numer  
13/1 na działce numer 47/4 w udziale 1/12 oraz udziału w działce numer 89/8 
stanowiącej tereny uŜytków rolnych wynoszącym 1/59 w sołectwie Miłoradz. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXVIII/232/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie sprzedaŜy w formie bez przetargowej z rozłoŜeniem  
na raty dla najemcy lokalu mieszkalnego połoŜonego przy ul. Osiedlowej 
numer  13/1 na działce numer 47/4 w udziale 1/12 oraz udziału w działce 
numer 89/8 stanowiącej tereny uŜytków rolnych wynoszącym 1/59 w 
sołectwie Miłoradz w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury                      
i Sportu w Miłoradzu. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski złoŜył wniosek formalny o skierowanie ww. 
uchwały do prac w komisjach. Członkowie Komisji finansowej są za zmianą 
statutu GOKiS ale wyrazili opinię, Ŝe tą uchwałę naleŜy poddać dyskusji na 
wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński stwierdził, Ŝe statut został przygotowany 
przez Panią Dyrektor GOKiS Wiesławę Puchalską, w którym dodano dwa 
elementy: dopisano nadzór nad kortem tenisowym oraz wprowadzono etaty w 
GOKiS. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar wyraziła opinię, Ŝe ilość etatów jest określona 
w regulaminie organizacyjnym jednostki i stoi na stanowisku, aby wykreślić ze 
statutu zapis o etatach. 
 
Radny Pan Władysław Strąk poparł stanowisko Radnego Pana Tadeusza 
Majewskiego o skierowanie ww. uchwały do prac w komisjach. 
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Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek formalny Radnego Pana Tadeusza Majewskiego o 
wycofanie projektu z dzisiejszych obrad. 
 
Wniosek Radnego Pana Tadeusza Majewskiego o wycofaniu projektu 
uchwały z dzisiejszych obrad w głosowaniu jawnym został przyjęty 11 
głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
e. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XVI/112/08 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 29 marca 2009 roku w sprawie przyjęcia regulaminu 
określającego tryb oraz szczegółowe zasady i warunki przyznawania świadczeń 
ze środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zwanego dalej Funduszem 
Zdrowotnym (zmiana I). 
 
Radna Pani Renata Olszewska poinformowała, Ŝe członkowie Komisji 
Społecznej omawiali projekt uchwały i przyjęli przedstawione zmiany. 
 
Dyrektor Gimnazjum Publicznego w Miłoradzu Pan Krzysztof 
śołędziewski poinformował, Ŝe jest wnioskodawcą zmian w projekcie uchwały. 
Przyjęcie zmian ma na celu usprawnienie rozdziału środków finansowych z 
Funduszu Zdrowotnego. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXVIII/233/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie zmiany do Uchwały Nr XVI/112/08 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 29 marca 2009 roku w sprawie przyjęcia regulaminu 
określającego tryb oraz szczegółowe zasady i warunki przyznawania 
świadczeń ze środków na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zwanego dalej 
Funduszem Zdrowotnym (zmiana I) w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
f. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XXII/181/09 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 6 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości  Kończewice (zmiana II). 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar złoŜyła wniosek formalny o wycofanie 
projektu uchwały z dzisiejszych obrad. Stwierdziła, Ŝe jest przeciwna stawianiu 
radnych „pod ścianą”, do programu RPO wybrano sołectwo Kończewice bez 
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dyskusji z radnymi. Zwróciła się z pytaniem do wójta dlaczego Kończewice, a 
nie inne wsie. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe na Komisji Finansowej 
dyskutowano na temat projektu uchwały, ale mając na uwadze, krótki czas na 
złoŜenie dokumentów (termin upływa 16.10.) oraz moŜliwość pozyskania 400 
tys. zł. Przedstawił stanowisko, aby poprzeć projekt uchwały. Ponadto 
stwierdził, Ŝe w przeszłości podobne sytuacje miały miejsce. Poprosił, aby do 
dyskusji na ten temat powrócić na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński stwierdził, Ŝe są podejmowane działania na 
terenie całej gminy i we wszystkich sołectwach związane z inwestycjami i 
poprawą estetyki. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska poparła 
stanowisko Radnego Pana Tadeusza Majewskiego. Ponadto z stwierdziła, Ŝe 
dotychczasowa metoda pracy Rady polegająca na wspólnym ustalaniu                              
i wypracowywaniu stanowisk w zakresie rozwoju Gminy złamana. Poprosiła, by 
w przyszłości nie miało to miejsca. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar wycofała wniosek formalny o wycofanie 
projektu uchwały z dzisiejszych obrad. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXVIII/234/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie zmiany do Uchwały Nr XXII/181/09 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 6 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości  Kończewice (zmiana II) w głosowaniu jawnym została 
przyj ęta 11 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
g. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XXII/189/09 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 6 marca 2009r. w sprawie ustalenie wysokości diet dla sołtysów 
Gminy Miłoradz (zmiana I). 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr XXVIII/235/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie zmiany do Uchwały Nr XXII/189/09 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 6 marca 2009r. w sprawie ustalenie wysokości diet dla 
sołtysów Gminy Miłoradz (zmiana I) w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
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h. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w roku 2009 przez Gminę 
Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski stwierdził, Ŝe członkowie Komisji Finansowej 
nie mają zastrzeŜeń do projektu uchwały. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar poprosiła o opinię Panią Skarbnik, czy 
dysponujemy środkami finansowymi na ten cel. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik poinformowała, Ŝe środki 
finansowe na ten cel pochodzą z nadwyŜki budŜetowej z ubiegłego roku. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXVIII/236/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej w roku 2009 przez Gminę 
Miłoradz dla Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 
11 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
i. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009 (zmiana VI). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budŜecie: 
ROLNICTWO I ŁOIWECTWO 
W rozdziale 01036 – Restrukturyzacja i modernizacja sektora Ŝywnościowego 
oraz rozwój obszarów wiejskich zmniejsza się plan wydatków majątkowych o 
kwotę 125.000zł. 
TRANSPORT I ŁACZNOŚĆ 
W rozdziale 60016 – drogi publiczne gminne zwiększa się plan dochodów 
majątkowych o kwotę 30.000zł z tytułu dochodów otrzymanych z Pomorskiego 
Urzędu Marszałkowskiego na realizację zadania modernizacja dróg 
dojazdowych do gruntów rolnych, jednocześnie zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 44.000zł z przeznaczeniem na realizację w/w zadania. 
ADMINISTRACJA PUBLICZNA 
W rozdziale 75075 – Promocja jednostek samorządu terytorialnego zwiększa się 
plan wydatków bieŜących o kwotę 5.000zł z przeznaczeniem na pokrycie 
kosztów przyjazdu druŜyny piłkarskiej z Niemiec. 
RÓśNE ROZLICZENIA 
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W rozdziale 75801 – Część oświatowa subwencji ogólnej dla jednostek 
samorządu terytorialnego zwiększa się plan dochodów o kwotę 38.559zł z tytułu 
subwencji oświatowej. 
OŚWIATA I WYCHOWANIE 
W rozdziale 80101 – w Szkole Podstawowej w Miłoradzu zwiększa się plan 
dochodów bieŜących z tytułu darowizn o kwotę 150zł, jednocześnie zwiększa 
się plan wydatków bieŜących o w/w kwotę z przeznaczeniem na zakup plansz 
dydaktycznych do szkoły.  W rozdziale tym zmniejsza się plan w Szkole 
Podstawowej w Miłoradzu z tytułu pochodnych od wynagrodzeń o kwotę 
5.340zł, a zwiększa się plan na wynagrodzenia o kwotę 10.60zł. w szkole 
Podstawowej w Kończewicach zwiększa się plan na wynagrodzenia o kwotę 
34.050zł i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 1.020zł. 
W rozdziale 80103 – Oddziały przedszkolne w szkołach podstawowych 
zwiększa się plan wydatków bieŜących na wynagrodzenia o kwotę 2.940zł i 
pochodne od wynagrodzeń o kwotę 190zł. 
W rozdziale 80104 – Przedszkola zmniejsza się plan wydatków bieŜących z 
tytułu pochodnych o wynagrodzeń o kwotę 3.120zł, a zwiększa się plan 
wydatków na wynagrodzenia o kwotę 3.710zł. 
W rozdziale 80110 – Gimnazja zwiększa się plan wydatków bieŜących o kwotę 
121.222zł, w tym: na wynagrodzenia 98.940zł i pochodne od wynagrodzeń o 
kwotę 22.282zł. 
W rozdziale 80148 – Stołówki szkolne zwiększa się plan wydatków bieŜących 
na wynagrodzenia o kwotę 4.910zł i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 856zł. 
OCHRONA ZDROWIA 
W rozdziale 85195 – Pozostała działalność zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 10.000zł. 
POMOC SPOŁECZNA 
W rozdziale 85212 - Świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu 
alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z 
ubezpieczenia społecznego zwiększa się plan wydatków na wynagrodzenia o 
kwotę 3.070zł. 
W rozdziale 85219 – Ośrodki pomocy społecznej zmniejsza się plan wydatków 
na wynagrodzenia o kwotę 162zł i pozostałe wydatki bieŜące o kwotę 2.908zł. 
EDUKACYJNA OPIEKA WYCHGOWAWCZA 
W rozdziale 85401 – świetlice wiejskie zwiększa się plan wydatków bieŜących 
na wynagrodzenia o kwotę 3.400zł i pochodne od wynagrodzeń o kwotę 360zł. 
KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO 
W rozdziale 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury zwiększa się plan 
wydatków majątkowych o kwotę 125.000zł. 
PLAN PRZYCHODÓW 
Zwiększa się plan przychodów z tytułu innych rozliczeń krajowych o kwotę 
164.699zł. 
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Radna Pani Małgorzata Kielar zapytała Panią Skarbnik, ile zabraknie na 
wypłaty dla nauczycieli. 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik poinformowała, Ŝe potrzeba 
zaplanować na wypłatę dla nauczycieli kwotę w wysokości 174.258zł, 
otrzymana subwencja wynosi 38.559zł, wobec powyŜszego w budŜecie naleŜy 
zarezerwować kwotę w wysokości 135.699zł. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXVIII/237/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2009 (zmiana VI) w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
j. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr XX/167/08 z dnia 
20 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 
2009 (zmiana IV). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik złoŜyła wniosek formalny o 
dopisanie inwestycji na rok 2010 „Aktywizacja i integracja mieszkańców 
poprzez stworzenie terenów rekreacyjno-sportowych w Kończewicach” na 
kwotę 400  tys. zł w związku z przyjęciem uchwały sprawie zmiany do Uchwały 
Nr XXII/181/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia 6 marca 2009r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości  Kończewice (zmiana II). 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie wniosek formalny Skarbnik Gminy Pani Marzeny Jendernalik o 
dopisanie w załączniku do uchwały w pkt 6 ppkt „Aktywizacja i integracja 
mieszkańców poprzez stworzenie terenów rekreacyjno-sportowych w 
Kończewicach”, a w nakładach kwotę 400tys. zł. 
 
Wniosek formalny Skarbnik Gminy Pani Marzeny Jendernalik w 
głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Uchwała Nr XXVIII/238/09 Rady Gminy Miłoradz z dnia  9 października 
2009 roku w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr XX/167/08 z dnia 
20 grudnia 2008 roku w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na 
rok 2009 (zmiana IV) w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
poinformował, Ŝe temat śmietników do segregacji śmieci ilości i lokalizacji 
zostanie omówiony na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego. 
W sprawie spotkania na temat remontu drogi powiatowej w Starej Kościelnicy 
stwierdził, ze naleŜy wcześniej poinformować wykonawcę i Zarząd Dróg 
Powiatowych aby oni takŜe uczestniczyli w rozmowach. 
W temacie kursowania autobusów poinformował, Ŝe odbyło się spotkanie z 
przewoźnikiem na którym omówiono problem punktualności kursowania. 
Stwierdził, Ŝe atmosfera spotkania była gorąca, celem było zdyscyplinowanie 
przewoźnika. Od 1 października rozkład jazdy został zmodyfikowany poprosił 
przewoźnika o nowy rozkład ale jeszcze nie otrzymaliśmy aktualnego rozkładu. 
Z informacji jakie zostały przekazane przez przewoźnika wynika, Ŝe zostały w 
sobotę uruchomione 2 kursy. W sprawie dowozu młodzieŜy z Mątw Małych do 
szkoły w Malborku, przewoźnik poinformował, Ŝe dojeŜdŜają dwie osoby, które 
obecnie autobusem szkolnym dojeŜdŜają do skrzyŜowania w PGR-ze i tam 
przesiadają się do autobusu w kierunku Malborka. Ta zmiana powstała w 
wyniku spóźnień młodzieŜy do szkół, które są zlokalizowane na Piaskach w 
Malborku. Stwierdził ponadto, Ŝe została wydana pozytywna decyzja dla 
przewoźnika „Niebieska linia”.  
W sprawie oznakowania hydrantów poinformował, Ŝe dyrektor GZGK otrzymał 
polecenie aby dokonać oznakowania do końca listopada 2009r. 
W sprawie dróg poinformował, Ŝe zostaną sprawdzone i ramach posiadanych 
środków finansowych będą podejmowane działania ich naprawy. Natomiast w 
sprawie krzaków wyraził opinię, Ŝe rolnicy powinni pielęgnować dojazd do pól. 
W temacie złamanego znaku drogowego stwierdził, Ŝe informacja zostanie 
przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Malborku. 
 
Ad. 10 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe w materiałach na sesję 
radni otrzymali informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach na 
terenie Gminy Miłoradz (informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  
 
Radna Pani Renata Olszewska stwierdziła, Ŝe w tym materiale zawarta jest 
praca nauczycieli, którzy dąŜą do jak najlepszych wyników, które osiągają 
uczniowie. 
Poinformowała, Ŝe szkoła otrzymała pomoc na doŜywianie 43 uczniów. 
Ponadto poprosiła w imieniu dyrektora Gimnazjum Publicznego o spotkanie w 
sprawie uczestnictwa w pracach nad budŜetem na 2010r. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek stwierdził, Ŝe 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach na terenie Gminy 
Miłoradz została przyjęta przez radnych przez aklamację. 
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Radna Pani Anna Grabowska poinformowała, Ŝe naleŜy zakupić porządny 
namiot gminny, ten, który jest obecnie jest brzydki. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe dnia 20 października 2009r. o godz. 1500 w 
sali narad Urzędu Gminy odbędzie się posiedzenia wspólne komisji Rady 
Gminy. Na spotkaniu omówione zostaną następujące tematy: 

� statut GOKiS,  
� taryfy na wodę i ścieki,  
� propozycje do budŜetu na 2010r. 
� działania w ramach RPO 

Poprosiła aby na spotkanie zaprosić dyrektorów szkół, dyrektora GZGK i 
dyrektora GOKiS. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poinformował, Ŝe po kilku latach mamy sukces, 
do kadry Pomorza U 13 została powołana Julita Głąb (11 lat). Obecnie 
dziewczęta z naszej gminy chcą załoŜyć druŜynę i uczestniczyć w rozgrywkach. 
 
Radny Pan Władysław Strąk stwierdził, Ŝe odbyło się spotkanie dla rolników 
na którym poinformowano, Ŝe wykorzystany został krajowy limit mleczny, 
ponadto zmieniły się zasady ubezpieczeń dla rolników, wysokość składki będzie 
uzaleŜniona od wielkości gospodarstwa. Dopłaty do zbóŜ będą obowiązywały na 
starych zasadach. 
 
Ad. 11 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek ogłosił zakończenie 
obrad oraz podziękował za udział w obradach XXVIII Sesji Rady Gminy 
Miłoradz. 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


